
 

 
 

 

Memo nr. 1 den 15. maj 2024 

 

Kære alle medlemmer 

Mange tak for jeres opbakning til vores nye fælles forening, hvor vi i 

fællesskab, over de næste mange år skal være med til at inspirere til Næstveds 

udvikling i hele kommunen - både i byen som på landet. 

 

Antallet af deltagere på stiftende generalforsamling den 4. april vidner om stor 

interesse. I skrivende stund er medlemstallet også kommet op over 50 og flere 

er på vej. Dejligt! 

Vi tilstræber, at vi efter hvert bestyrelsesmøde, udsender et ultra kort memo, 

så alle kan følge med i det arbejde vi gør i bestyrelsen, samt hvad vores tanker 

og planer er for den kommende tid. 

 

Første bestyrelsesmøde 

Første bestyrelsesmøde er allerede afholdt den 4. april hos FLY ejendomme. 

Dialogen var god og med fælles ønske om at komme godt i gang med arbejdet 

for Næstveds udvikling – og samtidig lære hinanden at kende. Det tager tid at 

opbygge nye ”fællesskaber”, så der har alle en opgave i at sikre netop dette. 

Mødet havde til formål at sikre et setup for ”driften” i foreningen, planlagt 

møder for 2024, sikret fælles dropbox-løsning til bestyrelsen etc. etc. 

Vi fik fastlagt, at det vigtigste for foreningen er at sikre, at vi får skabt grobund 

for udviklende opgaver, hvor vi som forening kan ”tage ansvar” for at skabe 
udvikling og inspiration, komme med høringsoplæg og gode ideer osv. 

  
 

 
 



 

 
 

 

 
Ligeså fik vi drøftet de kommende arrangementer – og samtidig en god 

snak om, at arrangementerne er meget væsentlige i foreningen, for 
derigennem at kunne bidrage konstruktivt i vores dialog med Næstved 

Kommune. 
 

Bestyrelsen har ligeså fået søgt om – og netop her i primo maj – fået tildelt 

CVR nr. Så også her arbejdes der på højtryk med løsninger. 
 

Der er udformet ”regler” for brugen af forenings website og LinkedIn profil, 
således det sikres at alt indhold har været gennem formandskabet/ 

bestyrelsen. 
 

Der er nedsat to mindre grupper som skal arbejde med konkrete tiltag i 
foreningen, for – sammen med bestyrelsen – at sikre involvering af 

medlemmerne. 
 

• Udviklingsarbejdsgruppe: Anders Olsen, Ole Kjærulff, Frederik Hansen, 
Anders Mayland og Michael Kristiansen. 

• Arrangementsarbejdsgruppe: Per Harding, Frederik Hansen og Michael 
Kristiansen. 

 

Det er bestyrelsens ambition, at der løbende oprettes mindre arbejds-
/interessegrupper, når der kommer helt konkrete udviklingsområder/opgaver, 

som vi i foreningen skal ”håndtere/have en mening om”. Og her vil vi involvere 
ud til alle medlemmer – så alle deltager aktivt, efter interesse/kompetencer. 

 
Bestyrelsesmøderne bliver med fast agenda, som ses nedenfor.: 

- Velkommen og nyt fra formandskabet 

- Godkendelse af dagsorden 

- Godkendelse af referat fra sidste møde 

- Udviklingstiltag i Næstved Kommune 

- Seneste nyt fra Næstved Kommune 

- Seneste nyt fra Næstved Erhverv 

- Arrangementer – afholdte og kommende 

- Økonomi – update fra administrator og status på medlemmer (kan være 

skriftlig) 



 

 
 

 

Kommende arrangementer i Næstved Ejendomsforum 

• Den 3. juni | Ekskursion til Carlsberg Byen  

inkl. rundtur og spisning – afgang fra Næstved kl. 14.00 

Tilmelding er allerede nu muligt via website 

 

• Den 11. september | Mød hinanden 

på Smålandshavet kl. 14.30 – 16.00 – Maycon A/S er vært 

Tilmelding kommer senere 

 

Kommende bestyrelsesmøde 

Den 10. juni kl. 13.30 

 

 

Vi ønsker jer alle en god dag! 

Husk at tilmelde dig/jer arrangement den 3. juni til Carlsberg Byen 

 

De bedste hilsner 

Formand Birgit Rasmussen og næstformand Frederik Hansen 

 

 


